

Title (en)

Front elements for constructing buildings.

Title (de)

Fassadenbestandteil für Gebäude.

Title (fr)

Composant de façade, pour la construction de bâtiments.

Publication

EP 0189355 A2 19860730 (FR)

Application

EP 86400139 A 19860123

Priority

FR 8500902 A 19850123

Abstract (en)

Front element for constructing buildings, of the type intended to form a wall situated outside a building having floors, characterised in that it comprises a structure (28) intended to be fixed to the free edge of the floors and supporting, on the one hand, an underframe (9) comprising a frame (7) in which extends an interior glazing (8) and, on the other hand, a panel (25) intended to form the front of the said building and having an exterior glazing (27) opposite the interior glazing (8), the structure (28) forming a closed space (29) between the interior (8) and exterior (27) glazings. Means are provided to create a circulation of the air contained in the space (29). <IMAGE>

Abstract (fr)

Composant de façade pour la construction de bâtiments du type destiné à former une paroi située à l'extérieur d'un bâtiment présentant des planchers, caractérisé en ce qu'il comprend une structure (28) destinée à être fixée au bord libre des planchers et supportant, d'une part, un châssis (9) comportant un cadre (7) dans lequel s'étend un vitrage intérieur (8) et, d'autre part, un panneau (25) destiné à former la façade dudit bâtiment et présentant un vitrage extérieur (27) en regard du vitrage intérieur (8), la structure (28) formant entre les vitrages intérieur (8) et extérieur (27) une capacité fermée (29) et des moyens étant prévus pour créer une circulation de l'air contenu dans la capacité (29).

IPC 1-7

E04B 2/90

IPC 8 full level

E04B 1/74 (2006.01); **E04B 2/88** (2006.01); **E04B 2/90** (2006.01); **E06B 1/34** (2006.01); **E06B 5/00** (2006.01); **F24F 5/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

E04B 2/90 (2013.01); **E06B 1/342** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

DE GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0189355 A2 19860730; EP 0189355 A3 19871125; FR 2578275 A1 19860905; FR 2578275 B1 19881014; JP S61217634 A 19860927

DOCDB simple family (application)

EP 86400139 A 19860123; FR 8500902 A 19850123; JP 1124186 A 19860123